
Fra:  Stian Stormark <stian.stormark@alver.kommune.no>
Sendt: 15.11.2023 12:10:00
Til:  Krokeide, Espen Hjertnes <EspenHjertnes.Krokeide@multiconsult.no>
Kopi:  Renslo, Solveig <solveig.renslo@multiconsult.no>
Emne: SV: Framo - endring av VA-rammeplan etter tilbakemeldinger

Hei.

Ja det er riktig.

VA-rammeplanen er OK slik den ligg føre og kommentarane taes med videre til arbeid med Teknisk plan

Venleg helsing

Stian Stormark  | Rådgjevar Eigedomsforvaltning
Telefon: 952 10 839

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

Frå: Krokeide, Espen Hjertnes <EspenHjertnes.Krokeide@multiconsult.no>
Send:onsdag 15. november 2023 09:28
Til: Stian Stormark <stian.stormark@alver.kommune.no>
Kopi: Renslo, Solveig <solveig.renslo@multiconsult.no>
Emne: RE: Framo - endring av VA-rammeplan etter tilbakemeldinger

Hei,
Takk for svar.
For å være sikker på at vi skjønner hverandre rett; Konklusjonen er at tilbakemeldingene på VA-
rammeplanen tas med videre til arbeidet med Teknisk plan. Vi reviderer ikke VA-rammeplanen nå.

Har jeg skjønt deg rett?

Vennlig hilsen
ESPEN H. KROKEIDE
Seksjonsleder VA Vest

(+47) 99 38 70 17 | espenhjertnes.krokeide@multiconsult.no
www.multiconsult.no
www.facebook.com/multiconsultgroup

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.alver.kommune.no%2F&data=05%7C01%7Cstian.stormark%40alver.kommune.no%7Cc3c2922d38794d7fb51f08da7f60930e%7Cf9d6e533ea404f4593e6f28ff10ace53%7C0%7C0%7C637962349993713282%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=p60iqyyKSIfwF7P6gNvFWnWug6FVJG64yGkT19xG%2B6M%3D&reserved=0
mailto:espenhjertnes.krokeide@multiconsult.no
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.multiconsult.no%2F&data=05%7C01%7Cstian.stormark%40alver.kommune.no%7C71dbb32798684302f0ee08dbe5b4d956%7Cf9d6e533ea404f4593e6f28ff10ace53%7C0%7C0%7C638356337138323676%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=qK3OsGyv%2FDrAiUuEsGPe7awwUSH4M%2BBdSuBBVZfsVtQ%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.facebook.com%2Fmulticonsultgroup&data=05%7C01%7Cstian.stormark%40alver.kommune.no%7C71dbb32798684302f0ee08dbe5b4d956%7Cf9d6e533ea404f4593e6f28ff10ace53%7C0%7C0%7C638356337138323676%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=T8yqRfczGx9EapS3uoL49HZN0btTqgbCAuwKLAif6Is%3D&reserved=0


From: Stian Stormark <stian.stormark@alver.kommune.no>
Sent:onsdag 8. november 2023 10:45
To: Krokeide, Espen Hjertnes <EspenHjertnes.Krokeide@multiconsult.no>
Cc: Renslo, Solveig <solveig.renslo@multiconsult.no>
Subject: SV: Framo - endring av VA-rammeplan etter tilbakemeldinger

Hei og beklagar sein tilbakemelding på dette i ein travel kvardag

Har prøvd og svare på kommentarane dine under

På Tilbakemelding 1
OK

På Tilbakemelding 2

Dere treng ikkje ta med prosjektering for vannledning på Vestsiden av Krossnessundet men utstikk til sjø
på Framo siden

Viser og til innsendt VA-Rammeplan side 13 som beskriver at
Ny sjøleidning blir etablert mellom Framo og Fosse. Frå sjø til slamavskiljar må det etablerast borehol.
Basert på dette og slik eg tolkar det så skal det da i ein teknisk plan prosjekterast avløp fram til
Krossnessundet/Fosse inkludert løysing for og komme ut i sjø frå slammavskiller.

Uansett så var begge tilbakemeldingane tenkt at VA-rammeplanene er OK slik den ligg føre og
tilbakemeldingane er noko ein tar med vidare til arbeidet med Teknisk plan.

Venleg helsing

Stian Stormark  | Rådgjevar Eigedomsforvaltning
Telefon: 952 10 839

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

Frå: Krokeide, Espen Hjertnes <EspenHjertnes.Krokeide@multiconsult.no>
Send:torsdag 2. november 2023 10:18
Til: Stian Stormark <stian.stormark@alver.kommune.no>
Kopi: Renslo, Solveig <solveig.renslo@multiconsult.no>
Emne: Framo - endring av VA-rammeplan etter tilbakemeldinger

Hei,
Vi har fått beskjed om å endre VA-rammeplanen for Framo etter tilbakemeldinger fra kommunen og at
dette skal gjøres før planen blir kunngjort.
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Stemmer det at det er du som har kommet med tilbakemeldingene? Vi ønsker i alle fall å diskutere den 
ene tilbakemeldingen, se kommentar til tilbakemeldingene med rødt under. 
 
Tilbakemelding 1: 
            Leidning frå Eidavika til Framo må tilrettelegjast med avstikk avslutta ut i sjø til Skitnedalsvika 
frå Framo slik at ein ikkje treng å gå på land v/ Framo for og henta leidningen om bustadfeltet blir 
realisert. 

Ok, vi legger inn et ekstra avstikk på tegning og en setning om formålet med dette stikket i tekst-
dokumentet. Vi venter med å utføre det til punktet under er avklart.
Tilbakemelding 2:
                Vassleidning for framtidig tilknyting på Krossnessundet/Fosse- der må det beskrivast plassering 
og løysing for tilknyting på Krossnessundet/Fosse-sida. Og det må vurderast om dette bør tilrettelegjast 
avstikk i sjø til dette no, i samarbeid med Fylkeskommunen sitt med arbeid med Nordhordlandspakken 
Fosse Moldekleiv.

Det er allerede lagt ut et avstikk i sjø frå Framo til dette formålet i innsendt plan. Slik vi tolker 
denne tilbakemeldingen ønsker kommunen at Framo-planen skal mene noe om hvor 
vannledningen skal på land «et sted» på vestsiden av Krossnessundet og potensielt også legge 
dette avstikket ut i sjø på vestsiden av Krossnessundet. Hvis vi har tolket punktet rett, er vi uenig i 
at dette er noe Framo skal vurdere i sin plan. Slik vi kan skjønne det, har de verken plikt eller 
anledning til å legge planer på andres eiendommer, spesielt når det ikke har noe med deres egen 
plan å gjøre.

 
Håper på snarlig svar😊
 
Vennlig hilsen
ESPEN H. KROKEIDE
Seksjonsleder VA Vest

(+47) 99 38 70 17 | espenhjertnes.krokeide@multiconsult.no
www.multiconsult.no
www.facebook.com/multiconsultgroup
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